
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PREGUNTA QUE PRESENTA LA CANDIDATURA D’UNITAT POPUL AR DE REUS 
(CUP) SOBRE LES REMUNERACIONS DE L’ALCALDE EN D’ALT RES 

INSTITUCIONS DERIVADES DEL SEU CÀRREC MUNICIPAL  
 

 

 

 

Fa uns anys la CUP va editar un cartell amb el lema “Quins sous” intentant posar a la llum 
pública les remuneracions econòmics de càrrecs electes i càrrecs directius del Grup 
Ajuntament, davant l’opacitat i la manca d’informació pública al respecte. Fet que va motivar 
–cal recordar-ho- que la CUP rebés coaccions i amenaces de determinats càrrecs de 
l’Ajuntament. 
 
Al cap d’un temps, l’alcalde de la ciutat va fer una roda de premsa, en la qual explica els 
diners que percep de la seva activitat com a alcalde i diputat. Tanmateix, en aquesta roda de 
premsa no es va mencionar de les seves remuneracions a la Federació de Municipis de 
Catalunya, que hem pogut conèixer posteriorment. Tampoc es va referir al CAT i a SIRUSA, 
que continua desconeixent-se actualment, ja que no ha sortit publicat enlloc perquè 
aquestes institucions no es troben –de moment- sota investigació judicial. 
 
 
 
PREGUNTA:  
 
· Com és que no va fer públic en aquesta roda de premsa les remuneracions obtingudes 
relacionades amb aquestes institucions? 
· Per què va tornar els diners que va percebre en dietes a la Federació de Municipis de 
Catalunya?  
· Quan cobra en concepte de dietes per assistir a les reunions de SIRUSA i del CAT? 
· Amb tot, la xifra que publicava la CUP de 121.674 € bruts anuals, estava sobre valorada o 
infra valorada?  
· I en comparació amb la tinent d’alcalde, la seva remuneració continua essent inferior? 
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